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PROCES VERBAL 

  Încheiat astazi 05.02.2024, orele 15.00, in cadrul sedintei ordinare a 
Consiliului Local Săbăoani, pe luna februarie 2024, convocata de către Primarul 

Comunei prin dispozitia nr. 19 din 30.01.2024 
Nr. 1377 din 05.02.2024 

 
            Lucrarile sedintei se desfasoara la sediul Primariei Săbăoani, în sala de ședinte. 
 La sedința sunt prezenți fizic toti consilierii cu exceptia domnilor: Ciobanu Cecilia, 
Imbrișcă Andreea, Pal Florențiu și Robu Cezar care participa online, mai participă domnul 
primar, doamna secretar general si dl Balint Alois domiciliat în comuna Săbăoani, str. 
Speranței, nr. 2A. 
  Dl președinte Martișca Lucian declară deschise lucrările ședinței și preia conducerea 
acesteia. In continuare supune la vot procesul verbal din 29.01.2024 care este aprobat de către 
toți consilierii prezenți. In continuare supune la vot ordinea de zi împreuna cu punctul 
suplimentar propus de dl primar, ”Proiect de hotărâre privind alocarea unor fonduri din 
bugetul local pe anul 2024”. Au loc discutii. Dl Cobzaru desi spune ca este de acord cu 
punctele 12 si 13 de pe ordinea de zi, propune amânarea și scoaterea lor de pe ordinea de zi. 
Dna secretar explica că la acest punct se va propune un amendament în sensul ca se va hotărî 
doar apartenența la domeniul privat al acestor suprafete, urmând ulterior printr-o altă hotărâre 
să se stabilească vânzarea și prețul acestor terenuri. În continuare dl președinte supune la vot  
ordinea de zi impreuna cu punctul suplimentar propus de dl primar, ”Proiect de hotărâre 
privind alocarea unor fonduri din bugetul local pe anul 2024”, propunere care este 
aprobată, de către toti consilieri prezenti.  

În continuare se trece la analiza punctului 1 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind aprobarea bugetului local pe anul 2024, al bugetului instituţiilor publice şi a 
activităţilor finanţate integral sau parţial din venituri proprii pe anul 2024 şi al anexelor 
acestora.” Comisiile prezinta rapoartele. Au loc discutii. Dl președinte îl intreabă pe dl Balint 
dacă dorește să participe la întreaga ședință sau să expună anumite probleme. Acesta răspunde 
ca nu dorește sa participe la întreaga sedința și dorește sa exprime anumite puncte de vedere. Îl 
întrebă pe dl primar unde a fost postata ședința care are loc astazi.  Dl primar îi răspunde ca o 
sa verifice acest aspect. De asemenea, dl Balint Alois face referire la art. 133 din Codul 
Administrativ privind modul de convocare al ședințelor Consiliului Local. În continuare îi 
întreabă pe domnii consilieri când au făcut ultima data întâlnire cu cetațenii, conform Codului 
Administrativ. Dl Balint întreba pentru ce plăteste taxe si impozite. De asemenea, spune că a 
solicitat date privind investitia de canalizare de pe str. Sperantei si a primit un raspuns care nu 
l-a multumit. Totodată, face referire la procesul verbal de recepție a locuintei pe care o detine, 



mentionând că nu are acest document si întreabă, câti cetațeni din comuna nu au acest document 
de receptie.  

D-l Cobzaru face referire la problema ridicata de dl Balint de pe str. Sperantei si este 
de parere, ca nici Fdt. Bujorilor nu a fost prinsă în proiect si a fost asfaltată fără aprobarea 
Consiliului Local. Dl primar informeaza că acestă fundătură a fost prinsa în proiectele de 
asflatare și de canalizare. Dl Balint îl întreabă pe dl primar dacă a prins în buget bani si pentru 
asfaltarea str. Sperantei. Dl primar dă citire străzilor care vor fi asfaltate anul acesta. Dl Ursache 
Gheorghe intervine si afirmă că el tot timpul sta între cetateni. Dl Cobzaru Eugen îl întrebă 
unde stă între cetățeni, ”la crâsma”. Acesta raspunde că, da.  

În continuare dl Balint îl întreabă pe dl Ursache cât venit a declarat în declararatia de 
avere, în anul 2022. Acesta răspunde ca el este pensionar si ca nu a realizat venituri decat din 
pensie,  nu si din activitatea de comert, aceasta fiind realizata de fiul dânsului. Dupa aceasta dl 
Balint părăsește ședinta Consilului Local. 

In continuare dl Cobzaru solicita informații referitoare la numărul de personal și la suma 
propusa pentru salarii, în anul 2024. Dl primar o consulta pe dna contabil si îi oferă aceste 
informatii. Dl Cobzaru solicita informatii referitoare la cap. 84.02 ”Amenajare de parcari” si 
informează ca acesta este proiectul partidului PMP. De asemenea, întreabă ce reprezinta suma 
de 1.201.000 lei. Dl primar arată că lucrarea a fost scoasa la licitatie si urmeaza implementarea 
ei. Totodata, îl intreba pe dl primar de ce nu supune aprobării Consiliului Local, Planul de 
Urbanism Zonal din zona Ursu. Dl președinte explică că sunt niște termene de respectat la acest 
PUZ si nu au trecut aceste termene. Dl Ciobanu Mircea îl intreabă pe dl primar de ce nu au fost 
si ei convocati la construirea bugetului local.  

În continuare se trece la analiza punctului 2 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind aprobarea contului de executie al bugetului local al Comunei Săbăoani, pentru 
trimestrul IV al anului 2023.” Comisiile prezinta rapoartele. Nu au loc discutii.  Dl presedinte 
supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu excepția 
consilierilor Bișoc Elvira și Cobzaru Eugen care se abțin. Dl Cobzaru se abține, motivat de 
faptul ca anexa proiectului este scris cu cifre mici. 
 În continuare se trece la analiza punctului 3 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind aprobarea reţelei şcolare a unităţilor de învăţământ preuniversitar de stat şi 
particular pentru anul şcolar 2024-2025”. Comisiile prezinta rapoartele. Nu au loc discutii. 
Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti, 
 În continuare se trece la analiza punctului 4 de pe ordinea de zi Proiect de hotărâre 
privind aprobarea încheierii unui contract de prestări servicii. Comisiile prezinta rapoartele. 
Au loc discutii. Dl primar ofera detalii la acest proiect.  Dl Cobzaru întrebă câte ore de munca 
se vor realiza la acest proiect. Dl primar raspunde că în jur de 20 de ore. Dl Cobzaru îl întrebă 
pe dl primar dacă are o lista cu numărul de copii care participă și spune ca dorește si el o copie 
după această listă. Primarul propune eliminarea articolului 3 din hotărâre. Dl presedinte 
informeaza că în momentul în care se va face achizitia, în contract se va menționa că, trebuie 
sa fie un minim de 30 de copii cumulat per total grupe. Dl presedinte supune la vot proiectul 
de hotarare fara art. 3, care se elimină si se renumeroteaza celelalte articole, proiect care este 
aprobat de toti consilierii prezenti.  
 În continuare se trece la analiza punctului 5 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind aprobarea numărului de posturi  de asistenţi personali ai persoanelor  cu  
handicap grav și a numărului de indemnizații, pentru anul 2024”. Comisiile prezinta 
rapoartele. Au loc discutii. Primarul informează privind conditiile de încadrare în grad de 
handicap. Nemaifiind discuții, dl presedinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este 
aprobat de toti consilierii prezenti, 

În continuare se trece la analiza punctului 6 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind aprobarea cererilor şi repartizarea terenurilor atribuite în baza Legii nr.15/2003 



privind sprijinul acordat tinerilor pentru construirea unei locuinţe proprietate 
personală”. Comisiile prezinta rapoartele. Nu au loc discutii. Dl presedinte supune la vot 
proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu exceptia dlui Ciobanu 
Petrica Paul care se abtine. 

În continuare se trece la analiza punctului 7 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind aprobarea Planului de acţiuni şi lucrări de interes local ce se vor realiza în anul 
2024 de către beneficiarii Legii 196/2016 privind venitul minim de incluziune”. Comisiile 
prezinta rapoartele. Nu au loc discutii. Dl presedinte supune la vot proiectul de hotărâre, care 
este aprobat de toti consilierii prezenti. 
 În continuare se trece la analiza punctului 8 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind actualizarea indicatorilor tehnico-economici la obiectivul de investiţie 
”Modernizarea Infrastructurii Rutiere din comuna Săbăoani, județul Neamț”. Comisiile 
prezinta rapoartele.  Au loc discutii. Dl Cobzaru Eugen dorește să primeasca un exemplar al 
documentelor prin care s-a mărit valoarea acestui obiectiv cu un 1,5 milioane lei. Dl primar 
oferă detalii despre acest obiectiv iar dl Cobzaru întreabă de ce refuză sa îi dea copii dupa 
documente Consiliului Local. Dl primar raspunde ca oferă aceste documente Consiliului Local 
dar spune că ”dumneavoastră nu sunteti Consiliul Local”. Nemaifiind discuții, dl. președinte 
supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu excepția 
dlui Cobzaru Eugen, care se abtine motivat de faptul ca dl primar nu a venit cu documente care 
să arate necesitatea măririi acestor cheltuieli. 
 În continuare se trece la analiza punctului 9 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind aprobarea proiectului si a cheltuielilor legate de proiectul”CONSTRUIRE 
CENTRU SOCIAL, COMUNA SABAOANI, JUDEȚUL NEAMT”. Comisiile prezinta 
rapoartele.  Au loc discutii. Dl primar ofera detalii despre acest obiectiv. Dna Bișoc Elvira 
propune amânarea acestui punct motivat de faptul că dacă Gradinita ”Sf Ana” se va închide 
putem cumpăra noi clădirea. Dl președinte îl întreabă pe dl primar, câti angajați va avea acest 
Centru Social. Dl primar îi răspunde ca vor fi 4 angajați. Dl Cobzaru Eugen întreabă de ce nu 
s-a ales ca locație pentru acest Centru Social,  Școala de fete, urmând ca prin renovarea ei să 
fie folosită pentru acest scop. Nemaifiind discuții dl presedinte supune la vot proiectul de 
hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu excepția dlui Cobzaru Eugen care se 
abtine, motivat de pretul prea mare al acestui obiectiv de investitie 

In continuare se trece la analiza punctului 10 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind aprobarea documentației tehnico-economice și a indicatorilor tehnico-economici 
aferenți proiectului ”CONSTRUIRE CENTRU SOCIAL, COMUNA SABAOANI, 
JUDEȚUL NEAMT”. Comisiile prezinta rapoartele. Nu au loc discutii. Dl președinte supune 
la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii prezenti, cu exceptia 
consilierilor Cobzaru Eugen si Bișoc Elvira care se abțin. 

În continuare se trece la analiza punctului 11 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind ocuparea temporară a suprafețelor de teren proprietatea comunei Săbăoani 
necesare execuției lucrării: „Racordare la Sistemul energetic Național a Centralei 
Electrice Eoliene Cârlig, com. Dulcești, jud. Neamț”. Obiect 1: „LUCRĂRI PE TARIF 
DE RACORDARE S.C. DELGAZ GRID S.A.: Construire stație de transformare, 
montare doi stâlpi în LEA 110 kV Cirtei-Roman-Laminor, montare fibră optică OPGW 
pe stâlpii LEA 110kV Dulcești-Roman-Laminor”. Comisiile prezinta rapoartele. Nu au loc 
discutii. Dl presedinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti consilierii 
prezenti. 
 În continuare se trece la analiza punctului 12 de pe ordinea de zi ”Proiect de hotărâre 
privind apartenenta la domeniul privat al Comunei Săbăoani a suprafeței de 100 mp, 
teren situat pe str. Luceafărului, FN și vânzarea direct către familia Imbrea Adrian și 
Imbrea Carmen, teren situat în continuarea proprietătii acesteia”. Comisiile prezinta 



rapoartele. Au loc discuții. Dna secretara propune amendament la proiectul de hotărâre, în 
sensul sa fie eliminat art. 3 si 4 și  renumerotarea articolelor rămase.  Nemaifiind discuții, dl 
președinte supune la vot proiectul de hotarare fara art. 3 și 4, care se elimină si se renumeroteaza 
celelalte articole, proiect care este aprobat de toti consilierii prezenti.  

În continuare se trece la analiza punctului 13 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind apartenenta la domeniul privat al Comunei Săbăoani a suprafeței de 498 mp, 
teren situat pe str. Luceafărului, FN și vânzarea direct către doamna Frâncu Cecilia, 
teren situate în continuarea proprietătii acesteia”. Comisiile prezinta rapoartele. Au loc 
discutii. Dna secretara propune amendament si la acest proiect de hotărâre, în sensul sa fie 
eliminat art. 3 si 4 și renumerotarea articolelor rămase.  Nemaifiind discuții, dl președinte 
supune la vot proiectul de hotarare fara art. 3 și 4, care se elimină si se renumeroteaza celelalte 
articole, proiect care este aprobat de toti consilierii prezenti.  

În continuare se trece la analiza punctului 14 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind aprobarea decontări cheltuielilor de transport pentru funcţionarii publici şi 
personalul contractual din cadrul familiei ocupaţionale "Administraţie" din aparatul de 
specialitate al primarului din cadrul U.A.T. Săbăoani, judetul Neamț și a 
Regulamentului pentru decontarea cheltuielilor de transport pentru funcţionarii publici 
şi personalul contractual din cadrul U.A.T. Săbăoani, judetul Neamt.” Comisiile prezinta 
rapoartele. Nu au loc discutii. Dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este 
aprobat de toti consilierii prezenti. 
 În continuare se trece la analiza punctului 15 de pe ordinea de zi: ”Proiect de hotărâre 
privind revocarea H.C.L. nr. 115 din 29.11.2023 privind desființarea prin demolare a 
clădirii Școlii nr. 2 Săbăoani”. Comisiile prezinta rapoartele. Au loc discuții. Dl. Cobzaru 
sustine prin exemplu ”Casa Celibidache” din  Roman care desi se afla într-o stare avansată de 
degradare a fost consolidată si nu demolată.  De asemenea sustine ca prin consolidarea scolii se 
face economie la bugetul local, pretul fiind mai mic decat construirea unei scoli noi. Dl Petrut 
Alexandru sustine este un monument de cultura si nu poate fi demolat atat de usor. Nemafiind 
discutii, dl președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de dl Cobzaru Eugen 
si dna  Bisoc Elvira, dnii Dămoc Mircea si Petrut Alexandru sunt împotriva, iar restul se abtin. 

In continuare se trece la analiza punctului suplimentar de pe ordinea de zi: ”Proiect de 
hotărâre privind alocarea unor fonduri din bugetul local pe anul 2024” . Au loc discutii. 
Dl primar ofera detalii suplimentare la acest proiect de hotărâre. Dl Cobzaru Eugen întreabă de 
raportul de activitate de anul trecut iar dl primar îi raspunde că îl va prezenta în sedinta următoare. 
Nemaifiind discuții, dl. președinte supune la vot proiectul de hotărâre, care este aprobat de toti 
consilierii prezenti. 

 In continuare dl primar dă citire raportului Curtii De Conturi încheiat la data de 
15.11.2023,  

În continuare se trece la Informări,  Discuții, Diverse. Dl Ciobanu Mircea întreabă când se 
va deschide  Serviciul de Paleatie de la Biserica ”Regina Sf. Rozariu” si  farmacia. Totodată, dl 
primar prezinta următoarele documente și cereri: 

- Înstiintarea de la S.C. Rossal S.R.L. prin care aduce la cunoștință că valoarea contribuției 
pentru economia circulară a crescut de la 80lei/tona la 160 lei/tona, începand cu 1 ianuarie 2024; 

- cererea dlui Tanasă Nicolae prin care solicită concesionarea unor suprafețe de  teren, de 
pe raza comunei Săbăoani; 

- cererea dlui Vârga Emanuel prin care solicită ca terenul vecin să rămână cale de acces 
pe str. Orizontului nr. 75 

- cererea dnei Veronica Iacob, reprezentant S.C. ZOOSAB, care solicita achiziționarea 
terenului concesionat în vederea construirii unei stații de biogaz ;  

- cererea dnei Camelia Măcincă care solicită acordarea unui sprijin financiar pentru 
sterilizarea câinilor comunitari; 



Dupa acestea dl președinte îi contacteaza telefonic pe cei 4 consilieri care au participat 
online și consemnează voturile acestora, dupa cum urmeaza: 

1. Dna Ciobanu Cecilia este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă 
impreuna cu punctul suplimentar, proiectele de hotărâre de pe ordinea de zi nr. 3, 5, 6, 7, 11, 
14, 15  iar la punctele 1, 2, 4, 8, 9, 10, 12, 13 si punctul suplimentar se abtine. 

2. Dna Imbrișcă Andreea este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă 
impreuna cu punctul suplimentar, proiectele de hotărâre 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 
14 si punctul  suplimentar iar la punctul 15 se abtine. 

3. Dl Pal Florențiu este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna cu 
punctul suplimentar, proiectele de hotărâre nr. 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14 si 
punctul  suplimentar iar la punctul 15 se abtine. 

4. Dl Robu Cezar este de acord cu procesul verbal, ordinea de zi propusă împreuna cu 
punctul suplimentar, proiectele de hotarare nr. 1, 2, 3, 4, 5, 6, 7, 8, 9, 10, 11, 12, 13, 14 si 
punctul suplimentar iar la punctul 15 se abtine. 

Nemaifiind discuții dl presedinte declară închise lucrările ședinței. Drept pentru care 
am încheiat prezentul proces verbal într-un singur exemplar care se păstrează la dosarul de 
sedintă pe luna februarie 2024. 

 
 
 Secretar general,           Președinte de ședință, 

            Ec. Robu Maricica                    Consilier, 
          Mărtișcă Lucian 
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